
Alstahaug Formannskap

v/ordfører Peter Talseth

her.

Sandnessjøen 8.februar 2023

Reaksjoner på referat fra møtet «Dialog mellom formannskapet, gruppelederne i kommunestyret og

Lederne for områdeutvalgene» onsdag 19/10-22.

Til dette etterlengtede møte, innkalt av ordfører, møtte 5 ledere av områdeutvalgene i Alstahaug.

Blant disse 5 var nyopprykkede nestleder for «Sandnessjøen sentrum inkl. Sandnes Øvre, Åsen og

Segelbergan 1», Bill Rønning som hadde store forventninger til endelig a fa møte Alstahaug

Kommunes øverste organ i denne valgperiode.

Det var 5 områdeutvalgsledere som deltok, og alle tok opp diverse saker som berørte

områdeutvalgenes beboere. Deriblant undertegnede, som representerte utvalg nr.1 i henhold til

Alstahaug kommunes reglement for omradeutvalg: »Sandnessjen sentrum inkl.Sandnes Øvre, Åsen

og Segelbergan 1». vedtatt i kommunestyret den 29/9 2021

Følgende saker ble framsatt av undertegnede:

1. Størrelsen på område nr. 1 er et for stort bebygd område og omfatter for mange beboere.

Det er ikke mulig a ivareta alles interesser. Området bør deles opp i minst 2 områder.

2. En langvarig reguleringssak for beboere i midtrekken av Tyrihansvegen. Dette gjelder 4

boliger, bygd i 1966, som enda ikke har fått brukbar tilgang til kommunal/offentlig veg.

Dette gjelder egentlig 5 tomter ( 1 friareal i midten).

3. Dårlig kommunikasjon - respons fra kommunen ved henvendelser fra utvalg.

Blir områdeutvalgene bare «et nødvendig onde» eller skal vi bli benyttet som det står i § 9 og

§ 10  i  reglementet? Viser til saken om parkeringsforbud i nedre Huldrevegen fra 2021.

4. Manglende budsjetter for områdeutvalgene til drift, møtevirksomhet og adm.

5. Utvalgene har intet fast møtested. Kommunelokaler bør kunne brukes.

Jeg forventet at mine saker ble referert i formannskapets referat i møtet den 19/10-22 0g at det ble

sent til deltakerne, men ble ganske overrasket da jeg til slutt stakk innom Rådhuset i januar 2023 og

fikk avskrift av møtereferatet, som ikke inneholdt noen av mine saker eller de andre utvalgsleders

saker fra Tjøtta , Søvik eller Ura. Områdeutvalget jeg representerer, spør nå, hva er vitsen med

utvalget når våre henvendelser og saker ikke en gang blir hørt og tatt på alvor?

Det er høyst kritikkverdig at Alstahaug Kommunestyrets vedtak i sak om reglement for

Områdeutvalg fra 29/9 2021, ikke blir fulgt opp av kommuneledelsen.

Hilsen

essjen sentrum inkl.Sandnes Øvre, Åsen og Segelbergan

Kopi: til de andre områlene i Alstahaug Kommune


